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Referat 
 
- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 
 
Deltagere: Steen Købsted, Marianne Nielsen, 
 Tove Nielsen, Rene Holst Sørensen, Pia Kurtz,  
 Marijanne Danielsen, Morten Kruse, Brian Fremlev 
 
Mødested:   Fælleshuset 
 
Mødetid: Tirsdag d. 13.10.20 kl. 19.00 

 
                          Dagsorden  
 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt 
 
 
2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde 

Ikke nogen hængende punkter. 
Opsætning af skure bliver i fremtiden en langsommelig proces. 
Beboerjulefrokost kan muligvis afholdes, med forbehold. 
  

 
3. Orientering af formand 
 Pølsefesten for fugefolkene forløb godt, med håndsprit og afstand. 

Unge mennesker kører dørtræk på deres scootere om aftenen og om 
natten. Der er rettet henvendelse til en af de unges forældre, men uden 
held. Der opfordres til at man kontakter de boligsociale medarbejdere, hvis 
man ved hvem det er. Sluserne bliver nu lukket om aftenen, så det ikke er 
muligt at komme for fuld skrue fra Lillebakken. 
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4. Bestyrelsens samarbejde fremadrettet efter det ekstraordinære 

 bestyrelselsmøde d. 28-09-20.  

Der var opstået en mistillid bestyrelsen imellem pga en verserende sag 
hvor et bestyrelsesmedlem har overtrådt sine beføjelser, og et flertal i 
bestyrelsen bakkede op omkring det, og et flertal er jo som bekendt en 
bestyrelsels beslutning. Oven på den beslutning måtte bestyrelsen se 
hinanden i øjnene for at finde ud af om vi kunne arbejde sammen frem til 
næste beboermøde, og baggrund af håndteringen af sagen var Steen 
Købsted usikker på om han ville fortsætte, men da en samlet bestyrelse 
udtrykte deres støtte ham fortsætter han, og vi enedes om at sætte sagen 
i bero til beboermødet, og arbejde sammen som hidtil. 
Der kommer et indlæg i kontakten fra administrationen 

 
5. Emner til næste møde 

Intet på bedding. 
 

  
6. Eventuelt (herunder dato for nyt møde) alt kan diskuteres 
  - Intet kan besluttes 

Sidste år blev det besluttet at 205 skulle have lagt en terrasse, da den 
eksisterende træterrasse skulle fjernes ved fraflytning. Beboeren træder 
direkte ud på græsset. Hvornår sker det? 

 Marianne er træt af at alt gøres op i timer. Dette er ikke en klage. 
 Hegn opsat ved nr. 183 for at skærme for blæsten. 
  
 
 
Næste møde:   12.11.20 kl. 19.00 
 

Marijanne Danielsen/Steen Købsted 
13.10.20 
Referent 

 


